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ZÁPISNICA 25.06.2023 
 
Komisia životného prostredia a odpadového hospodárstva (KZPaOH) 
 
Rokovanie komisie 23.06.2023 o 16:30 v zasadačke Obecného úradu 
Prítomní členovia a hostia menovite podľa prezenčnej listiny: 
Ing. Martina Brunel, Marek Jakubovič, Ing. Michal Peleš, Mgr. Ivana Kocka, Linda Horná  
Hostia: Ing. Ivan Jurča, Ing. Mgr. Pavel Budinský  

 
Ospravedlnení z rokovania:, zapisovateľ Ing. Michal Opálený 
 
Prítomných členov s právom hlasovať: 5 z 5 
Minimálne kvórum na schválenie uznesenia: 3 
 
KZPaOH - 4. zasadnutie program podľa pozvánky: 
 
Program: 
1, Schválenie programu 
2, Schválenie overovateľa 
3, Memorandum Bernolákovo - BJB 
4,VZN – chov zvierat, psy, voda 
5, Zámer kúpy pozemkov 
6, Podnety cyklotrasa 
7, Ročný plán činnosti a investícii obce na úseku ZP a OH na rok 2023 – naformulovanie žiadosti 
8, Informácia o investičných akciách 
9, Revitalizácia Čierna voda 
10, Rôzne 
  
K bodu 1. 
 
Program bol schválený s presunom bodu 9 na začiatok, pred bod 3  
5/0/0 
 
K bodu 2. 
 
Za overovateľa bol konsenzuálne zvolený M. Jakubovič  
5/0/0 
 
K bodu 9. 
 
Ing. Ivan Jurča informoval o historickej genéze projektu, vplyvoch vybudovania Šúrskeho kanála na tok 
Čiernej vody, aj o návrhoch predložených do Vodného Plánu SR. M. Peleš rozpošle existujúce 
podklady. Komisia si projekt osvojuje. Komisia požiadala p. Budinského o začatie predprípravnej fázy 
projektu, tak aby sme mohli navrhnúť do rozpočtu na rok 2024 zdroje na prípravnú a projektovú fázu. 
V predprípravnej fáze sa odhadnú potrebné finančné prostriedky /15000-25000€/ a identifikujú dotknuté 
inštitúcie, právnické a fyzické osoby na oslovenie na predbežné rokovanie.  
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Uznesenie: KŽPaOH si projekt revitalizácie osvojuje a žiada p. Budinského o prípravu návrhu 
potrebných finančných prostriedkov do rozpočtu 2024 a o začatie predprípravných prác.  
5/0/0 
 
 
 
 
 
 
 
K bodu 3.  
 
M. Peleš informoval zúčastnených v skratke o zmenách v Memorande /bolo už raz predmetom 
rokovania/ a jeho úskaliach. Po diskusií sa komisia dohodla na uznesení. 
 
Uznesenie: KŽPaOH navrhuje aby bol materiál Memorandum stiahnutý a prepracovaný, tak aby bol 
rozdelený na zmluvnú a deklaratívnu časť, alebo aby bol prepracovaný do formy memoranda. 
5/0/0 
 
  
K bodu 4.  

Po prerokovaní jednotlivých VZN sa komisia uzniesla na  týchto jednotlivých uzneseniach  

Uznesenie: KŽPaOH odporúča VZN o chove psov schváliť 
5/0/0 
Uznesenie: KŽPaOH odporúča VZN o podmienkach chovu hospodárskych zvierat schváliť 
1/1/3 
Uznesenie: KŽPaOH odporúča, keďže bolo VZN stiahnuté ho doplniť v časti kontroly likvidácie 
odpadových vôd o ostatné druhy /čističky/ a zapracovať aj podmienky kontroly z podmienok SP na 
žumpy a čističky, na povinnosť sa pripojiť po vybudovaní kanalizácie. 
5/0/0  
 
K bodu 5. 
 
Komisia materiál prerokovala, po diskusií a vysvetlení p. Budinského k udržateľnosti údržby 
a starostlivosti o dané pozemky komisia odporúča pokračovať ďalej v rokovaniach tak aby všetky tri 
pozemky boli odkúpené za 1€ a prípadne aby predávajúci vyrokoval odstránenie bremien na právo 
vstupu. Žiada aj doplniť presné info o využiteľnosti pozemkov 
 
Uznesenie: KŽPaOH odporúča pokračovať v rokovaniach o podmienkach uvedených vyššie. S aktuálne 
predloženým zámerom za predložených podmienok odporúča nesúhlasiť. 
 
5/0/0 
 
K bodu 6. 
 
K bodu bola vedené diskusia, prerokovali sa možnosti a reálna situácia v cyklodoprave v Bernolákove. 
Komisia skonštatovala, že uznesenie 21/12/2021 nie je formulované dostatočne razantne a odporúča 
pripraviť nové uznesenie na zahájenie prác na príprave vnútro sídliskových cyklotrás. Návrh uznesenia 
pripraviť v spolupráci s projektovou manažérkou p. Hajachovou, tak aby po septembrovom OZ mohli 
byť zahájené reálne kroky na projekte. V rozpočte na rok 2023 je na daný projekt vyčlenených 20000€. 
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Uznesenie: KŽPaOH odporúča pripraviť prepracované uznesenie (21/12/2021) na začatie procesu 
prípravy budovania vnútro sídliskových cyklotrás v spolupráci s projektovým managerom obce, tak aby 
uznesenie bolo predložene na nasledujúce OZ. Následne by sa mal bezodkladne začať proces prípravy. 
Celý proces priebežne konzultovať s komisiou ŽPaOH. V rozpočte je na projektové práce vyčlenená 
suma 20000€. 
 
5/0/0   
 
K bodu 7. 
 
K bodu informoval p. Budinský o štruktúre, povinnostiach a nastavených procesoch v problematike ŽP 
a OH na obci. Komisia zobrala jeho informáciu na vedomie a zároveň v diskusií sa komisia s p. 
Budinským dohodla na nasledujúcom postupe.  
A, Ob.ú. /p. Budinský/ poskytne komisií /p.Brunel/ faktúry AVE za rok 2022 a pol rok 2023.  
B, Po dohode Ob.ú. /p. Budinský/ pripraví ideový koncept riešení na podporu separácie na rok 2024, tak 
aby dali predpokladané náklady zapracovať do budúcoročného rozpočtu a komisia KŽPaOH by ich 
pomohla rozpracovať /termín komisia september 2023/ 
C, Komisia po preskúmaní reálneho stavu odporúča začať s okamžitými prácami na vybudovaní 
zberného miesta v areáli Horný dvor, keďže medzi poslancami OZ panuje väčšinový kladný názor na 
jeho vybudovanie. Do budúcej komisie /september 2023/ predložiť draft zámeru, financovania, 
a harmonogramu realizácie zberného miesta Horný dvor. 
 
Uznesenie: KŽPaOH sa uznáša na odporúčaní realizácie bodov A až C uvedených vyššie. 
5/0/0 
 
K bodu 8  
 
Presúva sa na budúcu komisiu 
 
K bodu 10 -  rôzne 

- Bez príspevku 
 
 

Rokovanie bolo ukončené o 19:15 
 
Zapisovateľ:  Ing. Michal Peleš, v. r. 
 
Predseda:  Ing. Michal Peleš v. r. 
 
Overovateľ:  Marek Jakubovič v. r. 


